

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一—八一七五
傳真：二七六二—一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 20050

24th February, 2021

Dear Parents/Guardians,

S1-S3 Mark Checking Sessions

After the mid-year examination, S1-S3 students will continue their online classes. In addition, the school is going to arrange in-person mark checking sessions for S1-S3 students. Teachers will check marks and discuss the examination papers with students. Mark checking schedules are as follows:

- S1 11th & 12th March, 2021 pm session
- S2 3rd & 4th March, 2021 pm session
- S3 8th, 9th & 10th March, 2021 pm session

Students should arrive at school by 1:30 pm and the mark checking sessions will end by 5:00 pm. Timetables for mark checking will be given to parents and students in due course.

When mark checking sessions of a class level are taking place, online classes of that class level will be suspended but other class levels will continue their online classes.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

20050

敬啟者：

中一至中三級核對試卷時段

中一至中三級將於期中考試後繼續進行網上課堂。與此同時，學校將安排核對試卷時段予中一至中三級，讓老師可與學生討論試題，核對分數。各級核對試卷時段如下：

中一級 2021年3月11日及12日下午

中二級 2021年3月3日及4日下午

中三級 2021年3月8日、9日及10日下午

學生須於下午1:30前回到學校，核對試卷時段將於下午5:00結束，核對試卷時間表將另行通告。

當某級別進行核對試卷時，該級別將暫停網上課堂。但其他級別將繼續進行網上課堂。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話27118175)。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2021年2月24日